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summary
Research in the field of corruption continues and coincides with
political and economic fluctuations, And it varies in terms of its type and
place of practice, The Algerian legislator tried to keep up with him by
placing his crimes in a special law, Establishing institutional judicial
mechanisms to prevent and spare society from its effects, This is what we
went to through the subject of our study, where we focused on the
effectiveness of the mechanisms as a whole, by listing them and tracking
their activities, Then he presented the results of its work in reducing and
combating corruption.
Keywords: corruption; Effectiveness; control mechanisms; penal follow-
up; covering up corruption; proceeds of corruption;

Résume

La recherche dans le domaine de la corruption se poursuit et
coincide avec les fluctuations politiques et économiques, Et elle varie
selon son type et son lieu d'exercice, Le législateur algérien a tenté de le
suivre en placant ses crimes dans une loi spéciale, Instituant des
mecanismes judiciaires institutionnels pour prévenir et épargner la
société de ses effets, C'est ce a quoi nous sommes allés a travers I'objet de
notre étude, ou nous nous sommes concentrés sur l'efficacité des
mécanismes dans leur ensemble, en les répertoriant et en tracant leurs
activités, Puis il a présente les résultats de ses travailler a réduire et a
combattre la corruption.
Mots-clés : corruption ; Efficacité; mécanismes de contréle; suivi pénal ;

couvrir la corruption; les produits de la corruption ;




	الواجهة.pdf
	البسملة.pdf
	التشكرات.pdf
	الاهداء.pdf
	قائمة المختصرات.pdf
	مقدمة11.pdf
	المقدمة.pdf
	الباب الأول 1.pdf
	الباب الأول.pdf
	الباب الثاني1.pdf
	الباب الثاني.pdf
	خاتمة.pdf
	الخاتمة.pdf
	ق م.pdf
	قائمة المراجع.pdf
	الملاحق.pdf
	Combiné_17.pdf
	0000123456.pdf
	IMG_20210907_0001.pdf
	IMG_20210907_0004.pdf
	IMG_20210907_0005.pdf
	بيان النائب العام لمجلس قضاء الجزائر (1).pdf
	بيان وكيل الجمهورية لمحكمة سيدي محمد (2).pdf

	الفهرس1.pdf
	الفهرس.pdf
	الملخص.pdf



